
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 501 (20int02109) 
 
Datum indiening: 15 mei 2020 
 
Onderwerp:  Terrassen van de horeca in Corona-tijd  
 
Naam indiener: Janita Hanekamp-Janssen, D66 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
Op de persconferentie van 6 mei 2020 werd bekend gemaakt dat terrassen vanaf 1 juni weer 

open mogen, onder voorwaarde van anderhalve meter afstand. In deze persconferentie werd 

aangegeven dat de beperkte ruimte voor de terrassen een belemmerende factor zou kunnen 

zijn voor de ondernemers. Meer ruimte voor de terrassen zou deze belemmering wegnemen 

en de Horeca een steun in de rug geven.   

  

Onze vragen. 

 1) Is het college bereid om (tijdelijk) extra kosteloze ontheffingen voor terrasruimte te 

verlenen zodat horecaondernemers een ruimer terras met maximaal hetzelfde aantal 

zitplaatsen, in lijn met de voorschriften van het RIVM, kunnen opstellen? 

2) Is het college bereid om hier creatief mee om te gaan en delen van de openbare 

ruimte, tijdelijk, te bestemmen tot terrasruimte?  

3) Is het college bereid om buitenbars tijdelijk toe te staan, als dat beter past binnen de 

richtlijnen van de RIVM?  

4) Wanneer er meer ruimtegebruik kan worden toegestaan is het college dan bereid dit 

te doen zonder dat er daarvoor extra kosten in rekening gebracht worden?  

5) Is het mogelijk om mengvormen tijdelijk toe te staan? Tijdelijke versoepeling binnen 

horeca categorieën zou een oplossing kunnen zijn om extra omzet te generen, net zoals nu 

gebeurt rondom afhalen en bezorgen.  

6) Is het college bereid om hierover in gesprek te gaan met horecaondernemers en 

ondernemersverenigingen om deze ontheffingen met spoed te communiceren en toe te 

kennen, zodat ze ook in effect kunnen zijn vanaf 1 juni? 

 

Gelieve hierop tijdig vóór 1 juni antwoord te geven, 

 

Ondertekening: 



 

Janita Hanekamp-Janssen, D66 Overbetuwe 
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